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Protokół Nr BRM.0002.10.2022 

57. sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 28 października 2022 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
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Do punktu 5 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 
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Do punktu 6 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie od ostatniej sesji ....... 25 

Do punktu 7 – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022
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Do punktu 8 – Analiza oświadczeń majątkowych .................................................................... 26 

Do punktu 9 – Oświadczenia, wystąpienia i wnioski radnych.................................................. 27 

Do punktu 10 – Zamknięcie obrad sesji ................................................................................... 29 

 

Sesję rozpoczęto 28 października 2022 r. o godz. 13:00. 

Zakończono o godz. 16:43 tego samego dnia. 

Sesji przewodniczyła:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Olecku – Alicja Stefanowska  

Protokołowała: 

Referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM – Sylwia Barszczewska 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w dzisiejszej sesji, witała Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, sołtysów, 

przewodniczących osiedli, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję i obecnych na 

sali. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana i 

transmitowana, a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast 

klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do 

publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Przewodnicząca wręczyła list gratulacyjny Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w 

Olecku Wioletcie Dorocie Żukowskiej za otrzymanie odznaczenia medalem "Zasłużony dla 

Rolnictwa". 
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Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Bogusław Marek Borawski 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Józef Krajewski 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko  

17. Wojciech Rejterada 

18. Marcin Roszko  

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 
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2. Uwagi i wnioski sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli, radnych Oleckiej 

Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, 

dotyczące projektów uchwał. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki III”, 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – 

Centrum, 

c) rocznego programu współpracy na 2023 r. Gminy Olecko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego, 

d) Statutu Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olecku, 

e) Programu „Olecka Karta Mieszkańca” na terenie Gminy Olecko, 

f) określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

g) utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Olecku, 

h) Statutu Centrum Usług Wspólnych w Olecku, 

i) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

j) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

k) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok, 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-

2035. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji. 

6. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022. 

8. Analiza oświadczeń majątkowych. 

9. Oświadczenia, wystąpienia i wnioski radnych. 

10.  Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
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zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – 

podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu m: 

• projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Radny Mariusz Miłun 

Zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez zdjęcie w punkcie 4 – podjęcie uchwał w 

sprawach – podpunktu g oraz h: 

• g – projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w 

Olecku oraz h - projektu uchwały w sprawie Statutu Centrum Usług 

Wspólnych w Olecku. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wniosku radnego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady. 

Przewodnicząca poddała  pierwszy wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie 

uchwał w sprawach – podpunktu m - projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania: 

Za: 16, 

Przeciw: 2, 

Wstrzymało się: 3, 

Brak głosu: 0, 

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (16) 
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Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Przeciw (2) 

Ferdynand Grodzicki, Marcin Roszko. 

Wstrzymało się (3) 

Bogusław Marek Borawski, Anna Kaczor, Marian Prusko. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i ujęto w punkcie 4 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunkt m. 

Przewodnicząca poddała  drugi wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie 

uchwał w sprawach – podpunktu g oraz h: g - projektu uchwały w sprawie utworzenia 

Centrum Usług Wspólnych w Olecku oraz h - projektu uchwały w sprawie Statutu 

Centrum Usług Wspólnych w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 15, 

Przeciw: 5, 

Wstrzymało się: 1, 

Brak głosu: 0, 

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (15) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Bogusław Marek Borawski, Paweł Giełazis, 

Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

Przeciw (5) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, 

Alicja Nowik. 
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Wstrzymało się (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i zdjęto w punkcie 4 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunkt g oraz h. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych 

osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy ktoś z przedstawicieli jednostek pomocniczych chciałby zabrać głos na temat 

projektów uchwał będących przedmiotem dzisiejszych obrad. 

Uwag i wniosków nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

udzieliła głosu przedstawicielowi operatora gminnego publicznego transportu zbiorowego 

firmie FASTER. 

Menager firmy FASTER – Michał Koszczuk 

przedstawił prezentacje – w załączeniu do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

udzieliła głosu mieszkańcom. 

Mieszkanka Olecka – K. K. 

zabrała głos w następujących sprawach: 

➢ na działce 84/1 ustawiono maszt telekomunikacyjny. Otrzymała informację ze 

Starostwa Powiatowego w Olecku, że mieszkańcy nie są stroną w tej sprawie i 



8 

 

starostwo nie ma obowiązku informowania mieszkańców o inwestycji. Poprosiła o 

interwencję w tej sprawie; 

➢ zwróciła uwagę, iż nasadzenia wokół stawu na Osiedlu Siejnik nie są uzupełniane a 

kaczkomat nie działa; 

➢ zapytała, kto zatwierdził projekt przejścia dla pieszych przy Placu Wolności na 

wysokości Banku PKO BP, kto był inspektorem nadzoru oraz z jakiego powodu jest 

teraz rozbierane; 

➢ zwróciła uwagę, iż przejazd pod wiaduktem na ul. Ełckiej stwarza zagrożenie gdyż 

odpada beton; 

➢ zapytała czy w ramach Programu Dostępność Plus 2018-2025 można wnioskować o 

fundusze na montaż windy w budynku urzędu przy Placu Wolności 3. 

Sołtys Sołectwa Ślepie – Halina Garbowicz 

zapytała kiedy będzie wydawany sprzęt komputerowy w ramach projektu „Cyfrowa Gmina – 

Wsparcie dzieci z rodzin popegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw. 

Radna Janina Anuszkiewicz 

zapytała co się stanie w momencie kiedy skończą się dopłaty z Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej oraz na jaki okres została zawarta 

umowa z urzędem. 

Radny Bogusław Marek Borawski 

zwrócił uwagę, iż autobusy często są opóźnione. 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

dodała, iż już na poprzedniej sesji Rady Miejskiej informowała, iż młodzież spóźnia się na 

pierwsze lekcje oraz był zgłaszany problem przez mieszkańców, że wielkości autobusów nie 

są adekwatne do ilości podróżujących. Ponadto uczniowie posiadający bilet miesięczny nie są 

zabierani przez kierowców, tłumacząc się brakiem dostępnym miejsc. 

Menager firmy FASTER – Michał Koszczuk 

odniósł się do zapytań radnych. 

Innych zgłoszeń nie było. 
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Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki III” 

Kierownik Wydziału – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…). 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki III”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki III” 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Bogusław Marek Borawski, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, 
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Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Sedranki III”. 

Uchwała nr BRM.0007.76.2022 

w załączeniu 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście - Centrum 

Kierownik Wydziału – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…). 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – Centrum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

W dyskusji wziął udział: 

• Wojciech Leonarczyk. 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście - Centrum 

Wyniki głosowania: 
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Za: 19,  

Przeciw: 1,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Przeciw (1) 

Bogusław Marek Borawski. 

Wstrzymało się (1) 

Anna Kaczor. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Śródmieście - Centrum. 

Uchwała nr BRM.0007.77.2022 

w załączeniu 

c) rocznego programu współpracy na 2023 r. Gminy Olecko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Oświaty (…).  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 
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poinformował, że komisja przy 6 głosach za i 2 wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie rocznego 

programu współpracy na 2023 r. Gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• rocznego programu współpracy na 2023 r. Gminy Olecko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego  

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Bogusław Marek Borawski. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie rocznego programu współpracy na 2023 r. Gminy Olecko 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

Uchwała nr BRM.0007.78.2022 

w załączeniu 

d) Statutu Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olecku 

Kierownik Wydziału – Ewa Zalewska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Statutowej. 

Przewodniczący Komisji Statutowej – Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie Statutu 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olecku.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• Statutu Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olecku 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 
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Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Bogusław Marek Borawski, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Statutu Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Olecku. 

Uchwała nr BRM.0007.79.2022 

w załączeniu 

e) Programu „Olecka Karta Mieszkańca” na terenie Gminy Olecko 

Kierownik Wydziału – Ewa Zalewska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Polityki Prorodzinnej (…). 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie Programu 

„Olecka Karta Mieszkańca” na terenie Gminy Olecko. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• Programu „Olecka Karta Mieszkańca” na terenie Gminy Olecko 
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Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Bogusław Marek Borawski, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Programu „Olecka Karta Mieszkańca” na 

terenie Gminy Olecko. 

Uchwała nr BRM.0007.80.2022 

w załączeniu 

f) określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu 

Inspektor Wydziału – Urszula Zabłocka 

omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Oświaty (…). 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia stawki 

za 1 km przebiegu pojazdu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Bogusław Marek Borawski, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu. 

Uchwała nr BRM.0007.81.2022 

w załączeniu 

g) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Kierownik Wydziału – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…). 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 4 głosach za, 1 głosie przeciw oraz 1 głosie wstrzymującym 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Bogusław Marek Borawski; 

• Kierownik Wydziału – Monika Dudycz-Stefanowska; 

• Radny Mariusz Miłun; 

• Radny Wojciech Rejterada; 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak; 

• Kierownik Wydziału – Monika Dudycz-Stefanowska; 

• Radny Mariusz Miłun (Ad Vocem); 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak; 

• Radca prawny – Łukasz Oniśko; 

• Radny Wojciech Rejterada; 

• Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska; 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak (Ad Vocem); 

• Radny Wojciech Rejterada (Ad Vocem); 

• Radny Wacław Olszewski; 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak (Ad Vocem). 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania: 
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Za: 9,  

Przeciw: 10,  

Wstrzymało się: 2,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (9) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

Przeciw (10) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

h) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Kierownik Wydziału – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…). 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 1 głosie przeciw, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Wyniki głosowania: 

Za: 13,  

Przeciw: 8,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Bogusław Marek Borawski, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (8) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Uchwała nr BRM.0007.82.2022 

w załączeniu 

i) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…). 

Przewodniczący Komisji Planowania – Dawid Bondarenko 

poinformował, że komisja (5 obecnych członków komisji) przy 4 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

Za: 15,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 6,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (6) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok. 
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Uchwała nr BRM.0007.83.2022 

w załączeniu 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2035 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…). 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja (5 obecnych członków komisji) przy 4 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2035. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2035 

Wyniki głosowania: 

Za: 14,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 6,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (14) 
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Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (6) 

Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Marian 

Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Brak głosu (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2022-2035. 

Uchwała nr BRM.0007.84.2022 

w załączeniu 

k) wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego 

Kierownik Wydziału – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…). 

Przewodniczący Komisji Planowania – Dawid Bondarenko 

poinformował, że (5 obecnych członków) komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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• wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego 

Wyniki głosowania: 

Za: 17,  

Przeciw: 1,  

Wstrzymało się: 2,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz 

Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Przeciw (1) 

Marian Prusko. 

Wstrzymało się (2) 

Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki. 

Brak głosu (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Uchwała nr BRM.0007.85.2022 

w załączeniu 

Na tym punkt wyczerpano. 

PRZERWA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 
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Do punktu 5 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do biura rady wpłynęły sprawy, które na 

bieżąco były przesyłane radnym: 

➢ Dyrektorzy trzech szkół podstawowych z terenu miasta przedłożyli informacje o 

zawartych umowach najmu. 

➢ Burmistrz przedłożył informację o wyznaczeniu podmiotów obowiązanych do 

przyjęcia skazanych w celu wykonania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele 

społeczne oraz pracy społecznie użytecznej orzeczonej w zamian nieściągalnej 

grzywny. 

➢ W dniu 10 października br. wpłynęło pismo Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w 

sprawie uzupełnienia dokumentacji dotyczącej naruszenia przez radnego art. 24f 

ustawy o samorządzie gminnym. W dniu 18 października br. zostały przesłane 

dokumenty. 

➢ Pracownicy trzech szkół podstawowych (dwóch z terenu miasta oraz jednej z terenu 

wiejskiego) złożyli pismo o niepodejmowanie uchwały o utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych. Rozstrzygnięcie w tej sprawie zapadło na dzisiejszej sesji. 

➢ W dniu 18 października br. wpłynęło pismo nauczycieli Szkoły Podstawowej nr 1 im. 

Henryka Sienkiewicza w Olecku popierające pismo pracowników o niepodejmowanie 

uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych. 

➢ Urząd Skarbowy w Olecku oraz Burmistrz Olecka przekazali informacje z wynikami 

przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych według stanu na dzień 31 grudnia 

2021 r. Szczegółowa analiza oświadczeń majątkowych zostanie przedstawiona w 

punkcie 8 porządku obrad. 

➢ Burmistrz udzielił odpowiedzi dotyczącej wsparcia projektu filmowego. 

➢ Odbyło się 5 posiedzeń komisji. 

Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

Radni nie zgłaszali pytań. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 6 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie od 

ostatniej sesji 

Burmistrz Olecka 

poinformował, że w okresie między sesjami zostało wydanych 13 zarządzeń. 

Przypomniał, iż informacje z tego okresu zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji 

Publicznej i krótko przekazał najważniejsze z nich poruszając kwestię modernizacji 

oświetlenia, przebudowy odcinków dróg na Osiedlu Lesk, ul. Słonecznej i Placu Wieży Ciśnień 

w Olecku, budowy ścieżki pieszo-rowerowej Olecko-Gordejki Małe oraz unieważnienie 

postępowania przetargowego na roboty budowlane „Naprawa dachu Pływalni LEGA w 

Olecku”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska  

zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Radny Jarosław Bagieński; 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak. 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 7 – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2021/2022 

Inspektor Wydziału – Urszula Zabłocka 

na podstawie prezentacji przedstawiła informację o realizacji zadań oświatowych – treść 

w załączeniu do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska  

zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Wacław Olszewski – zwrócił uwagę, iż wyniki egzaminów w Szkole 

Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach są niepokojące oraz 
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zapytał jaka liczba uczniów z Ukrainy pobiera naukę w gminnych jednostkach 

oświatowych; 

• Inspektor Wydziału – Urszula Zabłocka; 

• Radny Wojciech Rejterada; 

• Dyrektor Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich – Mirosław Matusiak; 

• Radna Alicja Nowik; 

• Radny Wojciech Rejterada (Ad Vocem); 

• Radny Jarosław Bagieński; 

• Radna Renata Małgorzata Maciąg; 

• Radny Józef Krajewski; 

• Radny Rafał Cezary Bielawski – zapytał czy w perspektywie 5-10 lat nie będzie 

brakować nauczycieli przedmiotów ścisłych; 

• Inspektor Wydziału – Urszula Zabłocka; 

• Dyrektor Szkoły Podstawowej w Judzikach – Beata Prześniak; 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak; 

• Radny Wacław Olszewski; 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak; 

• Dyrektor Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich – Mirosław Matusiak; 

• Radny Jarosław Bagieński. 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 8 – Analiza oświadczeń majątkowych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przedstawiła analizę oświadczeń majątkowych – treść w załączeniu do protokołu. 

W dyskusji wziął udział: 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak. 

Radni nie zgłaszali pytań. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 9 – Oświadczenia, wystąpienia i wnioski radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż zgodnie z § 25 ust. 1 w związku z § 29 ust. 2 Statutu Gminy Olecko radni 

mają prawo zgłaszać wystąpienia na piśmie, nie wygłoszone w toku obrad. Teksty wystąpień 

złożone na ręce Przewodniczącej stanowią załącznik do protokołu z sesji. 

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń, wystąpień i wniosków. 

Radny Jarosław Bagieński 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ zapytał czy gmina będzie dystrybuować węgiel; 

➢ poddał pod rozwagę montaż paneli fotowoltaicznych na budynkach szkół; 

 

➢ w związku z prośbą pierwszego wnuczka burmistrza Olecka poddał pod rozwagę 

upamiętnienie wszystkich burmistrzów np. poprzez nadanie nazwy alejce w parku i 

montaż pamiątkowej płyty. 

Radna Janina Anuszkiewicz 

wystąpiła w następujących sprawach: 

➢ nawiązując do sprawy wywozu iłu z terenu wokół stawu na Osiedlu Siejnik pojawiają 

się nieścisłości. Podczas Komisji Rewizyjnej padały zapewnienia ze strony obecnego 

Kierownika Wydziału Budownictwa i Inwestycji, iż ił został wywieziony i są na to 

faktury zaś burmistrz na dzisiejszej sesji zapewnił mieszkankę Osiedla Siejnik, że ten 

sam ił zostanie usunięty. Prosi o wyjaśnienie; 

➢ zapytała czy radna Alicja Nowik promowała i sprzedawała produkty FOREVER w 

świetlicach wiejskich podczas spotkań z mieszkańcami. 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

wystąpiła w sprawach: 

➢ zapytała na jakim etapie jest budowa budynku socjalnego w Imionkach; 

➢ termin realizacji zadania na budowę drogi w Kukowie oraz „Zwiększenie i ochrona 

bioróżnorodności na terenie miasta Olecko” upływa 31 października br. Zapytała czy 

inwestycje zostaną ukończone w terminie czy zostaną przesunięte; 

➢ na prośbę sołtysa sołectwa Giże poinformowała, iż w ramach funduszu sołeckiego 

został złożony wniosek o przygotowanie dokumentacji technicznej budowy świetlicy 

wiejskiej. Przeprowadzono procedurę zapytania ofertowego na opracowanie 
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kompletnej dokumentacji projektowo-kosztorysowej. Wpłynęło 5 ofert, z czego 

najkorzystniejsza wyniosła ponad 40 tys. zł. W związku z tym, iż oferta przewyższała 

kwotę jaką zamawiający dysponował na realizację zadania, unieważniono zapytanie 

ofertowe i odstąpiono od realizacji zadania. Zapytała o możliwość zabezpieczenia 20 

tys. zł w budżecie na przyszły rok na budowę świetlicy wiejskiej. 

Radna Alicja Nowik 

odniosła się do zapytania radnej Janiny Anuszkiewicz. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

wystąpił w sprawie Oleckiej Rady Młodzieżowej – treść interpelacji została zamieszczona w 

Biuletynie Informacji Publicznej. 

Radny Bogusław Marek Borawski 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ zwrócił uwagę, iż pracownicy firmy sprzątającej miasto robią podstawowy błąd 

magazynując przez 2-3 dni liście kasztanowców na trawnikach zamiast od razu je 

zebrać i wywieźć; 

➢ zapytał czy radny Jakub Dziubiński będąc kierownikiem działu w Regionalnym 

Ośrodku Kultury w Olecku „Mazury Garbate” nie przekroczył uprawnień i czy z tego 

tytułu nie należy wygasić mandatu radnego. 

Radny Jakub Dziubiński 

odniósł się do zapytania radnego Bogusława Marka Borawskiego oraz treści interpelacji 

radnego Wojciecha Leonarczyka. 

Radny Mariusz Miłun 

zapytał kiedy zostanie ukończona przebudowa drogi w Rosochackich. 

Radny Wacław Olszewski 

zaapelował aby radni odnosili się do siebie z szacunkiem. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała na kiedy zaplanowane jest zakończenie budowy drogi w Gąskach gdyż pierwotny 

termin upływa 31 października br. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytania. Zasugerował aby zwołać sesję nadzwyczajną i 

podjąć uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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Radny Wojciech Rejterada 

poprosił o przygotowanie propozycji niższych stawek podatku. 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

odniósł się do spraw związanych z pełnieniem mandatu radnego. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 10 – Zamknięcie obrad sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady 57. sesji Rady Miejskiej w 

Olecku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

/-/ Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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